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Interpelacja

Na podstawie $ 33 Statutu Gminy Miasta Golubia —Dobrzynia oraz art. 24 Ustawy z dnia 8

marca 1990 roku o samorządzie gminnym składam na Pani ręce interpelacje

- jakie wykształcenie i uprawnienia trenerskie ma osoba pełniąca obowiązki kierownika
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Golubiu-Dobrzyniu Czy był konkursy, nabór ofert ? Jeżeli nie

to dlaczego ? Jakim kluczem ta osoba została wybrana i obsadzona ? Kiedy zostanie

ogłoszony konkurs ? Kiedy Pan po . kierownika przedstawi strategię rozwoju Osiru i sportu

w mieście ? jakie będą dyscypliny,? Co dalej ze szkółką kolarską ? Czy wydawany jest
klucz do hali dużej sportowej zainteresowanym skorzystaniem z niej lub siłowni grupą lub

osobą, i osoby te korzystają z hali bez nadzoru ?
- Czy osoba która była pełnomocnikiem Pani komitetu wyborczego KWW Dominiki

Piotrowskiej została przyjęta i zatrudniona w Urzędzie Miasta na staż ? A po dwóch

miesiącach była rezygnacja z tego stażu ? - czy miasto będzie musiało zwracać środki za

staż ? Co było powodem rozwiązania stażu ?
- Co jest powodem jednej z dwóch osób na stanowisku gońca ? Czy ten etan został

zlikwidowany ? Czy goniec który został wykonuje obowiązki z dwóch etatów i dostarcza

przesyłki z Urzędu Miasta i jednostek podległych dla całego miasta ? Czy mimo
zwiększenia obowiązku, zwiększyła czy zmniej szyła się mu pensja ?

- O jakie wartości obniżono dodatki motywacyjne i funkcyjne Dyrektorom Szkół i Pani

Dyrektor Przedszkola ? Czy jednocześnie zobowiązano ich do prowadzenia lekcji/zajęć ?

- Czy zlikwidowano kuchnię w Szkole nr 1 w Golubiu-Dobrzyniu ? Od kiedy ? Na jakiej

zasadzie ? Jaki był koszt obiadu w szkole nr 1 a jaki jest koszt obiadu w Szkole nr 2? Co z

Paniami kucharkami ? Czy rozwiązano z nimi umowę o pracę ? I zatrudniono na nowo W

Szkole nr 2 ? Co ze sprzętem znajdującym się na wyposażeniu kuchni w Szkole nr 1 ? Ile

ewentualnie kosztowała likwidacja tej kuchni ? A jakie są oczekiwane oszczędności i na

czym mają zostać wygenerowane ?
- czy w Szkole nr 2 na rok szkolny 2024/2025 została zatrudniona Pani Przewodnicząca Rady

Miasta Golubia-Dobrzynia ? Na ile godzin ? Za jaką kwotę ?
- czy w Szkole nr 2 na rok szkolny 2024/2025 został zatrudniony były kandydat do radny

miasta z Pani Komitetu Wyborczego ? Na ile godzin ? Za jaką kwotę ? Na jakim

stanowisku ?
- czy w Szkole nr 2 na rok szkolny 2024/2025 została zatrudniona była kandydatka do radny

miasta z Pani Komitetu Wyborczego ? Na ile godzin ? Za jaką kwotę ? Na jakim



stanowisku ?
W jaki sposób ma być finansowane zakupy niezbędnych materiałów do procesu

dydaktycznego dla uczniów naszego miejskiego Liceum Plastycznego ? Jakie środki są

przeznaczone na ten cel ? Czy zostały zmniejszone czy zwiększone ?

Czy zajęcia w Domu Kultury typu / tworzenie świec, zdobienia ceramiki itp. / w których

uczestnictwo było płatne - były to zajęcia organizowane w całości przez Dom Kultury ?-

czy Dom Kultury tylko dzierżawił na ten czas pomieszczenia animatorom odpłatnie których

była to prywatna działalność ? Jeżeli tak to ile DK. zarobił za dzierżawę pomieszczeń ?

Jeżeli nie to jakie były wynagrodzenia animatorów a jakie wpływy z wpisowych ?

W związku z likwidacją placówki bankowej w budynku Urzędu Miasta Czy próbowano

wpłynąć przez mediacje biznesowe na zmianę decyzji zarządu Banku ? żeby zatrzymać

Bank w murach w Urzędu z korzyścią dla mieszkańców ? J eżeli nie to dlaczego ?

Z poważaniem


